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Maj4c na uwadze bezpieczenstwo mieszkancow ulicy G6rnej we Wociawku zrvracamy siq

z pro$b4 o wykonanie utwardzenia nawierzchni drogi. Cyt. wniosek mieszkaricdw do radnych

.,Wymieniona droga jest jedyna drogq dojazdowq do posesji licz4cej 1 | miesz.kafi zajmonanych
pt'zez rodziny z dzieimi i osoby starsze.

Droga w obecnym stanie jest nier6wna, posiada liczne uszkodzenia i r4rmyte przez rvodg

deszszow4 rowy. Z uwagi na to, ?r jest to jedyna droga dojazdowa do osiedla, z grwodu
ptlwyzszych uszkodzeri istnieje ryzyko, ie nie dojedzie tam np. karetka pcgotowia ratunkowego."

Dlugo$c drogi to zaledrvie 100 metrdrv zatem koszJ utwardzen.ia nie b_y-ltry du*y, a $ama

inrvestycja poprawilaby poziom bezpieczeristwa uczestnik6w ruchu i komfort rycia
mieszkancow.
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